



Dear Asian FIT Members,

Introductory Level Referees' Course

We are delighted to invite you to nominate candidates for the FIT Introductory Level Referees' Course to be conducted with the support of Chinese Taipei Touch Association and its' affiliate Taipei Touch Association on the 19th of October 2018 at Taipei American School (TAS) from 6:30 to 9:30 pm. The field work will take place on the 20th of October at Bailing Fields at 11 am.

This course is aimed at providing both experienced and inexperienced referees with the skills and techniques of how to best referee our sport and impart knowledge to the growing population base of touch. This course provides a standard FIT qualification of Introductory Referee for touch and will offer insight into aspects of technical, organization, communication, health & safety of the sport. This programme is the first step in the referee career pathway. The following is the course outline for your perusal.

Units	Time Frame (Approx.)
Game Preparation	10 minutes
Game Objectives	10 minutes
Rules Discussion	45 minutes
Effective Communication	20 minutes
Principles of Referee Positioning	30 minutes
Dual Changes & Team Work	20 minutes
Sports Official Responsibilities	15 minutes
Conflict Situations	10 minutes
Referee Signals	10 minutes
Report Writing	10 minutes
Field Work	60 minutes (Saturday 11 am)
Total Training Programme Hours	4 hours

You will be required to complete several documents provided to you by FIT during the course and more information will be given to you prior to the course. If you require further information and assistance, please do not hesitate to contact Mr. Ting Fan @ ting.fan@internationaltouch.org.

Thank you and we look forward to your participation.



親愛的亞洲FIT會員,

入門級裁判員課程

我們很高興的邀請您提名候選人來參加由臺灣觸球協會和隸屬會員臺北觸球協會主辦的FIT入門級裁判員課程。本課程將安排於2018年 10月19日 6:30 pm 至 9:30 pm 在臺北美國學校 (TAS) 舉辦。場地實習將會在10月20日的上午11 am 在百齡球場進行。

本課程旨在提供有經驗和沒有經驗的裁判員最佳主持我們運動的技術和技巧, 以及傳授知識給日益增長的觸球人口基數。本課程將會提供標準 FIT 入門級裁判員的認證, 也提供對於該運動的技術、組織、溝通、健康和運動安全的深入了解。該課程是踏上裁判員生涯路徑的第一步。以下準備了課程大綱為您過目。

單位	時間範圍 (大約)
比賽前準備	10 minutes
比賽目標	10 minutes
規則討論	45 minutes
有效溝通	20 minutes
裁判定位原理	30 minutes
雙重交換和團隊工作	20 minutes
體育官員責任	15 minutes
衝突局勢	10 minutes
裁判手勢	10 minutes
書寫報告	10 minutes
場地實習	60 minutes (週六11am, 百齡球場)
總共課程培訓時間	4 hours

在本課程中, FIT 將提供幾份文件給您完成。我們會提前提供更多消息給您。如果您需要多信息和幫助, 請 email 給 范天鷹 ting.fan@internationaltouch.org.

感謝您, 我們期待您的參與。